
   
 

   

 
 
 
 
 Dato: 02-10-2019 

JTU bestyrelsesmøde 30-09-2019 

Dagsorden  
Sted Hørning Tennisklub, Blegindvej 27A, 8362 Hørning 
Deltagere David Servé, Charlotte Wejs, Erik Jan Petersen, Simon Verner, Orla Hoppe, 

Camilla Petersen 
Afbud Niels Emery 
 

Dagsorden 

Punkt Emne Bilag Tid 
1 Opsamling på ekstraordinær generalforsamling Klubtilbud i DTF-

familien 
45 

2 Gensidige forventninger til DTF-repræsentantens rolle  15 

3 Forslag om, at der vælges en næstformand:  10 

4 Konstituering af bestyrelsen  5 
5 Møde med DTF - afklaring af JTU's punkter til mødet  20 

6 Opgavefordeling i bestyrelsen i øvrigt Årshjul 10 

7 Eksternt ansatte  10 

8 Mødedatoer indtil den ordinære generalforsamling  10 

9 Fremtid for netværkene  15 
10 Økonomi og sponsorer  10 

11 Elitemiljø i Jylland  15 
12 Veteranturnering  10 

13 Eventuelt  ? 

Samlet forventet tid 3 timer 
 
 
Pkt Sagsfremstilling/beslutningsforslag Ansvarlig Tidsfrist 

1 Opsamling på ekstraordinær generalforsamling: 45 min. 
 
Hvor skal vi hen nu? Debat om JTU´s fremtidige rolle i jysk 
tennis. Vi skal mere i dybden med dette meget vigtige område, 
men for at sikre et minimum af fælles fodslag, starter vi nu. Vi 
skal i den anledning have afstemt mere med klubberne, DTF og 
DGI. David har kontakt til Mogens Spangenberg. Indtil videre 
meget positiv. David skriver: "Som formand vil jeg gøre mit 
bedste for at anlægge en samarbejdende og 
helhedsorienterende linie til de to organisationer og til 
klubberne - til gavn for vores alle sammens sport. Det ligger 
også i det opdrag, vi fik på GF. Det glæder jeg mig til et godt 
samarbejde omkring i bestyrelsen." 
 
 

  

https://www.google.com/maps/search/Blegindvej+27A,+8362+H%C3%B8rning?entry=gmail&source=g


   
 

   

Beslutning: 
Der var en god og inspirerende drøftelse af, hvor vi ser JTU's 
opgaver de kommende år og udfordringerne i forhold til ændret 
opgavefordeling mellem DTF og JTU. 
Der var tilslutning til Davids forslag om at anlægge en 
samarbejdende og helhedsorienteret linje i forhold til DTF. 
Yderlig afklaring af arbejdsfordelingen mellem JTU og DTF 
afventer der forestående møde med DTF. 
 
Bilag: 
Klubtilbud i DTF-familien 
 

2 Gensidige forventninger til DTF-repræsentantens rolle: 15 min 
 
Indtil vi eventuelt får ændret vedtægterne for JTU udpeges 
repræsentanten af bestyrelsen blandt 
bestyrelsesmedlemmerne. Vedkommende er således medlem 
af såvel JTU's som DTF's bestyrelse. Det er væsentligt, at vi får 
taget en grundig drøftelse af bestyrelsens forventninger til 
denne nye rolle inden for de rammer, som ligger i DTF's 
vedtægter og interne forståelse af disse medlemmers ageren. 
 
Beslutning: 
Det er vigtigt, at repræsentanten: 

• kan være med til at skabe fællesskab på tværs af Danmark. 

• være med til at skabe balance mellem øst og vest i Tennis 
Danmark 

• arbejde for en bedre balance i økonomien mellem DTF og 
JTU 

• møder op til de møder, der er 
 
Mht. arbejdsopgaver i DTF's bestyrelse var det enighed om, at 
klubudvikling kan være relevant. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3 Forslag om, at der vælges en næstformand: 10 min 
 
David foreslår, at der udpeges en næstformand.  
David motiverer forslaget på mødet. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen tilslutter sig Davids forslag 
 

  

4 Konstituering af bestyrelsen: 5 min 
 
Næstformand:  
Frits blev valgt 
 
DTF-repræsentant: 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



   
 

   

Simon Verner blev valgt 
 
Det skal meddeles DTF 
 

 
 
Camilla 

 
 
Snarest 

5 Møde med DTF - afklaring af JTU's punkter til mødet 20 min 
 
Drøftelse af, hvilke emner/punkter, vi gerne vil drøfte med DTF 
på det kommende møde. 
Det vil være hensigtsmæssigt, hvis I hver især overvejer punker 
inden bestyrelsesmødet. 
 
Beslutning: 
Helt overordnet bør JTU forsøge at bevæge DTF til at tilpasse 
tilbud til jyske forhold.  
Vi skal have diskuteret med DTF, hvordan vi sammen kan 
udvikler turneringstennis, så alle klubberne kan se sig selv i det. 
Det er i den forbindelse vigtigt at lade et lokalt islæt komme til 
sin ret. 
 

  

6 
 

Opgavefordeling i bestyrelsen i øvrigt: 10 min 
 
David forslår, at vi aftaler fordelingen opgaver/ansvarsområder 
i øvrigt i bestyrelsen.  
 
Beslutning: 
Simon Verner påtager sig arbejdet med elitemiljøer i Jylland. 
Arbejdet skal udføres i samarbejde med DTF.  
Desuden ansvaret for Unionstræning 
Orla Hoppe: JM ude og inde individuelt samt JM for hold 
Niels Emery: JM for veteraner samt JM for veteranhold 
David og Charlotte: Planlægning af generalforsamling 
Erik Jan: JM Skumtennis +  skumtennis generelt, 

netværksarbejdet og flexhold. 
                        
Bilag: 
Årshjul for JTU 
 

 
 
 
 
 
 
De nævnte 
personer 

 
 
 
 
 
 
Tidsplan i 
forhold til 
Årshjulet 

7 Eksternt ansatte: 10 min 
 
Efter fratræden af vores WEB-master er der behov for at 
overveje, hvordan vi får løst den opgave fremadrettet.  
Der er desuden behov for at drøfte opgaverne for de eksternt 
ansatte i den nye bestyrelse. 
 
Beslutning: 
Camilla spørger Thomas Jacobsen om han vil påtage sig 
opgaven de sidste tre måneder. Eller høre om der er andre som 
har lyst til at påtage sig opgaven.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Camilla 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nu  



   
 

   

8 Mødedatoer indtil den ordinære generalforsamling: 10 min 
 
Arbejdsdag en lørdag eller søndag i okt./nov./dec., hvor vi når i 
dybden med ikke mindst en strategi ift. det under punkt 1 
beskrevne. Arbejdsdagen kunne f.eks. være i forbindelse med 
en tidlig julefrokost. 
 
Beslutning: 
Generalforsamling afholdes mandag den 2. marts kl. 19 med 
spisning fra kl. 18. Sted: Skanderborg Kulturhus. 
Best.møde tirsdag 10. dec. 2019 kl. 17 i Kolding. Forberedelse af 
rundtur til kredsene. 
Best. møde onsdag den 5. feb kl. 18 i Kolding.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Camilla 

 
 
 
 
 
 
 
 
I henhold til 
Årshjul 
 

9 Fremtid for netværkene: 15 min 
 
Hvordan gør vi nu - hvor vi muligvis er i en overgangsperiode? 
Og hvem gør hvad? Organisering. 
 
Beslutning: 
Udsat til senere møde. 
 

  

10 Økonomi og sponsorer: 10 min 
 
Charlotte redegør for status på de to områder. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen ser med stor alvor på, at flere klubber er i  
kontingentresistance. Der opfordres til, at disse indhentes 
snarest muligt. 
 
Charlotte oplyste, at der mangler sponsorindtægter for 60.000,- 
kr. på grund af ændret sponsorkontrakt med HEAD. 
Der er til gengæld 15.000 mere i kontingenter.  
Vi kan få en del af det manglende sponsorat hjem på baggrund 
af klubbernes køb af bolde. Camilla henter oplysningerne pr. 30. 
sept. 2019 fra HEAD. 
Der mangler desuden 65.000 på holdturneringen på 
indtægtssiden. 
På JM udendørs er overskuddet steget med 29.000,- kr. 
 
Samlet set har vi på nuværende tidspunkt et overskud på 
135.000 kr. pr. 30/9, hvor budgettet for hele året 2019 viser et 
underskud på 121.000 Kr. Der mangler løn til Camilla og andre 
væsentlige udgifter i de næste 3 måneder, så håbet er et 
underskud, måske lidt mindre end det budgetterede på 120.000 
Kr.   
 
 

  



   
 

   

 
11 Elitemiljø i Jylland 15 min 

 
Simon redegør for sine idéer:  
Hænger sammen med vores juniortræningssamlinger for de 
næstbedste, som Camilla har gang i. Og vores 
juniorholdturnering, som Camilla og David netop har udvidet fra 
kun at være for de ikke-turneringsvante til også at være for de 
turneringsvante (som ikke deltager i holdkampe i DTF-regi). 
Altså hele den jyske "mellemgruppe", typisk kat. 2/3-spillere 
 
Beslutning: 
Simon Verner arbejder videre med etablering af elitemiljø i 
samarbejde med DTF. 
 
 

 
 
Simon 

 
 
Så hurtigt 
som muligt. 
Nærmere 
tidsfrist 
ikke aftalt. 

12 Veteranturnering 10 min 
 
Niels Emery orienterer om Veteranholdturnering og nyt 
ensrettet Danmarksreglement. 
 
Beslutning: 
Udsat til næste møde. 
 

  

13 Eventuelt 
Intet 
 

  

 


